



Dasar Privasi

Dalam Dasar Privasi ini (“Dasar”), kami, Qualcomm Incorporated dan anak-anak syarikat kami (secara kolektif “kami”), memberikan maklumat mengenai cara kami mengumpul, menggunakan, memproses, dan memindahkan data peribadi. Qualcomm Incorporated dan anak-anak syarikat kami adalah organisasi global yang berkongsi data yang kami uruskan di seluruh perniagaan (entiti undang-undang), proses perniagaan, dan sistem maklumat di seluruh dunia. Oleh itu, untuk Dasar ini, kami menggunakan istilah “data peribadi”; secara meluas untuk melindungi banyak undang-undang privasi dan perlindungan data yang terpakai kepada kami; “data peribadi” bermaksud maklumat yang berkaitan dengan orang sebenar yang dikenal pasti atau yang boleh digunakan secara munasabah (dengan sendirinya atau digabungkan dengan data lain yang tersedia semunasabahnya) untuk mengenal pasti orang sebenar.

Skop

Dasar ini terpakai untuk laman web, produk, perkhidmatan, perisian, atau aplikasi kami yang kami hantar pautan langsung kepada Dasar ini atau merujuk kepada dalam Dasar ini (secara kolektif “Perkhidmatan”). Dasar ini merangkumi hanya data yang dikumpul melalui Perkhidmatan dan bukan sebarang pengumpulan atau pemprosesan data lain, termasuk, tanpa batasan, amalan pengumpulan data bagi perkhidmatan lain yang mengekalkan dasar privasi mereka sendiri. Kadang-kadang, kami merujuk kepada Dasar ini berhubung dengan tinjauan dan laman web tujuan khas, contohnya, laman web Kerjaya kami, di bawah keadaan sedemikian, Dasar ini diguna pakai seperti yang diubahsuai dalam notis atau permintaan persetujuan tertentu (cth., berkenaan dengan jenis data yang dikumpul atau tujuan pungutan).

Jenis Data dan Kaedah Pengumpulan

Kami mengumpul pelbagai data peribadi melalui cara-cara yang diterangkan di bawah. Anda mempunyai pilihan mengenai data yang kami kumpulkan. Apabila anda diminta memberikan data kepada kami, anda boleh memilih untuk tidak memberikannya. Tetapi jika anda enggan memberi data, keupayaan anda untuk menggunakan produk atau perkhidmatan yang berkenaan mungkin berkurangan atau terhad.

Data yang anda serahkan. Kami mengumpul nama, alamat e-mel, alamat surat-menyurat, nombor telefon, dan data anda yang berkaitan dengan perniagaan yang anda wakili apabila anda meminta maklumat daripada kami, mendaftar, memesan produk atau perkhidmatan, atau dengan sengaja menghantar kami maklumat sedemikian. Berhubung dengan perkhidmatan yang boleh dikenakan caj, kami juga akan mengumpul maklumat pembayaran (cth., nombor kad kredit dan data pengesahan yang berkaitan), nombor telefon, dan alamat pengebilan dan penghantaran.

Data yang kami kumpulkan secara automatik dari laman web kami. Apabila anda melawat salah satu tapak web kami, kami mengumpul data umum daripada komputer atau peranti mudah alih anda seperti jenis penyemak imbas anda, sistem pengendalian, alamat IP dan nama domain dari mana anda mengakses tapak web ini, dan jika anda mengakses tapak web kami dengan peranti mudah alih anda, jenis peranti mudah alih. Di samping itu, kami mengumpul data tentang cara anda menggunakan tapak web kami, seperti tarikh dan waktu anda lawati tapak web, kawasan atau halaman tapak web yang anda lawati, jumlah waktu yang anda habiskan untuk melihat tapak web, bilangan kali anda kembali ke tapak web dan data strim klik lain.

Kuki. Kami menggunakan kuki, suar web, atau teknologi yang serupa untuk mengumpul data mengenai penggunaan tapak web atau aplikasi web kami. Kuki adalah fail teks kecil yang disimpan pada cakera keras komputer atau peranti anda apabila anda mengakses tapak web. Kami menggunakan kuki untuk membantu mengendalikan tapak dan perkhidmatan kami, termasuk untuk: (1) mengingatkan anda supaya anda tidak perlu memasukkan maklumat yang sama apabila anda kembali ke tapak web, (2) menyediakan kandungan atau tawaran tersuai di tapak web kepada anda; (3) membangunkan statistik agregat untuk membantu memantau prestasi tapak web, menjalankan penyelidikan, meningkatkan kandungan dan perkhidmatan kami, dan (4) membantu melindungi keselamatan tapak web dan perkhidmatan kami.

Kami juga membenarkan syarikat lain seperti rakan analisis web, pengiklan, atau rangkaian iklan untuk menetapkan atau mengakses kuki mereka atau suar web (juga dirujuk sebagai 1x1 pixel.gifs atau tag tindakan) di tapak web. Sebagai contoh, kami menggunakan syarikat pengiklanan pihak ketiga untuk menyediakan iklan bagi pihak kami di Internet atau untuk memaparkan iklan bagi syarikat-syarikat lain di tapak web kami. Syarikat pengiklanan pihak ketiga menggunakan kuki dan suar web untuk mengukur dan meningkatkan keberkesanan iklan untuk pelanggan mereka, termasuk kami. Untuk berbuat demikian, syarikat-syarikat ini menggunakan data mengenai lawatan anda ke tapak web kami dan tapak web lain dari

semasa ke semasa. Data ini mungkin termasuk: tarikh/masa iklan sepanduk yang ditunjukkan, pengecam unik yang terkandung dalam kuki mereka, dan alamat IP peranti anda. Data ini juga boleh digunakan untuk memperibadikan iklan supaya anda lebih cenderung untuk melihat iklan mengenai barangan dan perkhidmatan yang menarik kepada anda. Jika anda ingin maklumat lanjut tentang amalan ini dan pilihan anda mengenai pengiklanan peribadi, lawati [artikel tidak sertai](#).

Anda bebas untuk menolak kuki, tetapi dengan berbuat demikian, anda mungkin tidak dapat menggunakan sesetengah ciri di tapak web ini atau memanfaatkan sepenuhnya semua tawaran kami. Semak menu "Bantuan" penyemak imbas anda untuk mengetahui cara menukar pilihan kuki anda. Untuk maklumat lanjut, sila lihat Dasar Kuki kami.

Perisian dan aplikasi: Anak syarikat Qualcomm Incorporated mencipta pelbagai perisian dan aplikasi untuk peranti mudah alih yang boleh membantu meningkatkan prestasi peranti mudah alih, menjimatkan kuasa bateri, meningkatkan keselamatan peranti, atau menawarkan manfaat lain. Melalui aplikasi perisian ini, kami boleh mengumpul data lokasi, pengecam unik (seperti nombor siri chipset atau ID pelanggan antarabangsa), data mengenai aplikasi yang dipasang dan/atau berjalan pada peranti, data konfigurasi seperti buatan, model, dan pembawa wayarles, sistem pengendalian dan data versi, data bina perisian, dan data mengenai prestasi peranti seperti prestasi chipset, penggunaan bateri, dan data terma. [Ketahui Lebih Lanjut](#)

Sumber Pihak Ketiga: Kami juga mungkin mendapatkan data peribadi daripada sumber pihak ketiga seperti broker data, rangkaian sosial, rakan kongsi lain, atau sumber awam.

Tujuan Pengumpulan, Penggunaan Data

Kami mengumpul dan memproses data peribadi tentang anda dengan persetujuan anda dan/atau yang diperlukan untuk menyediakan produk yang anda gunakan, mengendalikan perniagaan kami, memenuhi kewajipan kontrak dan undang-undang kami, melindungi keselamatan sistem kami dan pelanggan kami, atau memenuhi kepentingan sah lain. Tujuan kami mengumpul dan menggunakan data termasuk:

- Untuk bertindak balas kepada permintaan yang anda hantar kepada kami seperti permintaan anda untuk maklumat, atau permintaan anda untuk melanggan perkhidmatan atau membeli produk;

- Untuk menyediakan, mengurus, menyenggara dan menjamin Perkhidmatan yang anda minta;
- Untuk mengendalikan dan meningkatkan perniagaan kami, termasuk untuk mentadbir, melindungi, dan meningkatkan perkhidmatan kami dan sistem kami, untuk membangunkan produk dan perkhidmatan baru, dan untuk tujuan perniagaan dalaman yang lain;
- Untuk lebih memahami keutamaan pengguna Perkhidmatan kami, menyusun statistik agregat mengenai penggunaan Perkhidmatan kami, dan membantu memperibadikan pengalaman anda dengan tapak web dan Perkhidmatan kami;
- Untuk menyediakan maklumat kepada anda mengenai teknologi, produk atau perkhidmatan kami, berita, dan komunikasi lain; dan
- Sebarang penggunaan lain kami terangkan di dalam Dasar ini atau di tempat di mana kami mengumpul data.

Untuk mencapai tujuan ini, dan setakat yang dibenarkan oleh undang-undang yang berkenaan, kami boleh menggabungkan pelbagai jenis data yang kami kumpulkan daripada pelbagai sumber.

Tempat Kami Simpan dan Proses Data

Kami menyimpan dan memproses data di Amerika Syarikat dan pada pelayan di seluruh dunia, termasuk, tanpa had, Asia dan Kawasan Ekonomi Eropah. Di mana sahaja kami menyimpan atau memproses data peribadi menurut Dasar ini, kami mengambil langkah untuk memastikan data diproses mengikut Dasar ini dan mematuhi undang-undang yang berkenaan.

Kami memindahkan data peribadi dari Kawasan Ekonomi Eropah ke negara-negara lain, sebahagian daripadanya belum ditentukan oleh Suruhanjaya Eropah untuk mempunyai tahap perlindungan data yang mencukupi. Apabila kami berbuat demikian, kami menggunakan pelbagai mekanisme undang-undang untuk menguatkuasakan pemindahan tersebut (seperti persetujuan anda atau kontrak undang-undang).

Pendedahan Data Peribadi

Kami mengakses data peribadi anda dalam Qualcomm (termasuk anak-anak syarikatnya) dan berkongsi data dengan vendor pihak ketiga atau penyedia perkhidmatan yang memproses data bagi pihak kami untuk tujuan yang dinyatakan dalam Dasar ini. Kami juga boleh

menawarkan latihan atau perkhidmatan lain kepada kakitangan dan pekerja pelanggan perniagaan kami. Dalam kes sedemikian, kami boleh berkongsi data yang berkaitan dengan penggunaan latihan kami dan perkhidmatan lain dengan pelanggan perniagaan yang dikenal pasti untuk kegunaan perniagaan mereka. Kami juga mungkin berkongsi data anda seperti yang dikehendaki oleh undang-undang atau demi kepentingan untuk melindungi atau menjalankan hak-hak undang-undang kami atau orang lain cth. tanpa had, berhubung dengan permintaan daripada pegawai penguatkuasa undang-undang dan berkaitan dengan prosiding mahkamah. Kami boleh berkongsi atau memindahkan data anda berkaitan dengan jualan prospektif atau sebenar, penggabungan, pemindahan atau penyusunan semula lain bagi semua atau sebahagian daripada perniagaan kami. Akhir sekali, kami juga boleh berkongsi data peribadi anda di mana anda telah memberikan kami kebenaran.

Pilihan Anda

Sertai/Tidak Sertai. Dalam sesetengah keadaan, seperti pemasaran e-mel, kami menawarkan anda keupayaan untuk memilih untuk sertai atau memilih untuk tidak sertai beberapa jenis pengumpulan, penggunaan, atau perkongsian data. Dalam keadaan sedemikian, kami akan menghormati pilihan anda.

Hak Subjek Data. Undang-undang sesetengah negara atau negeri membenarkan anda meminta akses, pembetulan, pemadaman, sekatan, atau hak lain yang berkaitan dengan data peribadi anda. [Klik di sini untuk menggunakan hak tersebut.](#)

Jangan Jejaki.. Kami buat masa ini tidak bertindak balas kepada isyarat "Jangan Jejak" ("DNT") yang dihantar oleh penyemak imbas web. Standard seragam belum digunakan untuk menentukan cara isyarat DNT harus ditafsirkan dan jenis tindakan yang harus diambil oleh tapak web dan pihak ketiga yang menerimanya. Walau bagaimanapun, anda boleh menggunakan pelbagai cara lain untuk mengawal pengumpulan dan penggunaan data, termasuk kawalan kuki dalam tetapan penyemak imbas anda dan kawalan iklan diperibadikan yang diterangkan dalam bahagian Kuki di atas.

Penyimpanan

Kami menyimpan data peribadi semasa akaun anda aktif, atau seperti yang diperlukan untuk memberikan perkhidmatan kepada anda. Kami akan memadamkan data peribadi dalam masa yang munasabah selepas data itu tidak lagi diperlukan untuk tujuan perniagaan yang mana ia

dikumpulkan. Walau bagaimanapun, kami akan menyimpan dan menggunakan data peribadi yang diperlukan untuk mematuhi kewajipan undang-undang kami, menyelesaikan pertikaian, dan menguatkuasakan perjanjian kami.

Keselamatan

Penghantaran di Internet tidak pernah 100% selamat atau bebas daripada kesilapan. Walau bagaimanapun, kami mengambil langkah-langkah yang munasabah untuk melindungi data anda daripada kehilangan, penyalahgunaan dan akses yang tidak dibenarkan, pendedahan, pengubahan, dan kemusnahan. Adalah menjadi tanggungjawab anda untuk melindungi kata laluan dan ID Pengguna anda dan memberitahu kami menggunakan salah satu kaedah hubungan yang disenaraikan di bawah jika anda pernah mengesyaki bahawa kata laluan atau ID Pengguna untuk salah satu Perkhidmatan kami telah diceroboh. Anda bertanggungjawab sepenuhnya terhadap sebarang penggunaan Perkhidmatan kami yang tidak dibenarkan melalui kata laluan dan ID Pengguna anda.

Privasi Kanak-kanak

Perkhidmatan Kami adalah untuk orang dewasa. Kami tidak sengaja atau dengan sengaja mengumpul maklumat yang dapat mengenal pasti diri daripada kanak-kanak seperti yang ditakrifkan oleh undang-undang yang berkenaan dan kami meminta agar kanak-kanak tidak menghantar data peribadi kepada kami.

Pindaan

Kami berhak untuk menukar, mengubah suai, menambah, atau mengalih keluar bahagian Dasar ini pada bila-bila masa, tetapi akan memberi amaran kepada anda bahawa perubahan telah dibuat dengan menunjukkan pada Dasar tarikh terakhir ia dikemas kini. Sekiranya kami menukar Dasar dengan cara yang material, kami akan memberikan notis dalam talian yang sesuai kepada anda sekurang-kurangnya tiga puluh hari terlebih dahulu dan/atau mendapatkan persetujuan nyata anda seperti yang dikehendaki oleh undang-undang. Apabila anda melawat tapak web kami atau menggunakan Perkhidmatan kami, anda menerima versi semasa Dasar ini. Kami mengesyorkan agar pengguna menyemak semula Dasar ini untuk mengetahui sebarang perubahan.

Hubungi Kami

Untuk menghubungi kami, hantarkan e-mel kepada kami di [privacy\[alias\]qualcomm\[dot\]com](mailto:privacy[alias]qualcomm[dot]com), atau tulis kepada kami di Qualcomm Incorporated, Attn. Privacy Counsel, 5775 Morehouse Drive, San Diego, CA 92121.

Tarikh Kuat Kuasa: Selasa, 30 April 2019

© 2019 Qualcomm Technologies, Inc. dan/atau syarikat gabungannya.